
Geachte leden van de commissie, 

 

mijn naam is Gradus de Weerdt voorzitter van voetbalvereniging vv 

Wapenveld. 

Wij zijn op dit moment vooral erg teleurgesteld over de mogelijke 

keuze die het bestuur van de gemeente Heerde maakt in kader van de 

privatisering van de kleedruimtes en de daarbij horende kosten van het 

achterstallig onderhoud. 

We begrijpen dat de geraamde kosten voor onze vereniging nu hoog 

zijn en dat daar kritisch naar wordt gekeken, als kleine vereniging 

moeten wij ook kritisch kijken hoe wij omgaan met ons geld.  

Maar het proces is al veel jaren geleden opgestart en daarbij zijn er 

verwachtingen  gewekt wat de uitkomst zou zijn van dit traject. 

Dat het bedrag hoog uitvalt komt mede omdat enkele grote 

onderhoudsklussen nog niet zijn uitgevoerd in afwachting van de 

afronding van de privatisering. Ik denk daarbij bijvoorbeeld aan de 

vervanging van de boilers deze zijn van 1990, van de drie functioneren 

er nog twee en je  kunt je de vraag stellen of de veiligheid voldoende 

geborgd is. Ook het onderhoud aan het dak had al veel eerder 

uitgevoerd moeten worden. Het uitstellen van dit onderhoud hebben 

wij ook geaccepteerd met het oog op een goede afwikkeling van de 

privatisering.   

Het traject heeft daarnaast ook de nodige vertraging opgelopen door 

politieke ontwikkelingen, we zijn nu in gesprek met de 3e wethouder 

over privatisering. 

 

Het niet investeren in onze vereniging en dus afstoten van de 

kleedkamers zal zeker niet bijdragen aan groei van de vereniging. En 

een oplossing die geopperd is om bij de buren te douchen gaat voorbij 

het clubgevoel en maar leidt volgens ons ook tot praktische 

problemen. Beide verenigingen organiseren bijvoorbeeld aan het eind 

van het seizoen toernooien en niet alleen om sportieve redenen maar 

ook om financiële. Wie gaat op een gegeven moment bepalen wie 

wanneer een toernooi kan organiseren.   



Daarnaast in het kader van een open vereniging valt er een optie weg, 

zo worden onze kleedkamers nu ook gebruikt door van Rees Outdoor 

Fit.  

Ook een vraag is hoe ga je om met het gebouw als je niet investeert, 

laat je het vervallen en wacht je tot het in elkaar valt? En daarnaast 

vinden wij dit kapitaalvernietiging.  

 

We zijn als vereniging op dit moment in gesprek met medewerkers van 

de gemeente om te bekijken wat we kunnen aanpassen in het 

onderhoudsplan om kosten te reduceren en hierin kunnen we stappen 

zetten. Dit zal wel inhouden dat er nog meer zelfwerkzaamheid van de 

leden gevraagd zal gaan worden. Maar deze bereidheid is er bij de 

leden. 

 

Bij ons overheerst nu het gevoel dat wij door ons vertrouwen op een 

goede en eerlijke afronding van het privatiserings traject wij, de 

voetbalvereniging Wapenveld, nu het kind van de rekening zijn en het 

lid op de neus krijgen. En we kunnen dan misschien wel niets eisen 

maar vinden wel dat we dan in vergelijking met de andere 

voetbalverenigingen benadeeld worden, ook als we kijken naar 

investeringen die in het verleden zijn gedaan met toezeggingen naar 

de toekomst. 

Ik dank u voor uw aandacht en hoop en verwacht eigenlijk wel dat er 

voor onze vereniging een gunstige beslissing wordt genomen.  

 


